
Skovsbo Grundejerforening 

Grevinge 22. december 2022 

 

Referat af bestyrelsesmøde nr. 8, lørdag den 17. december 2022 kl. 10.00. 

Odsherred Brandmuseum, Industrivangen 12, 4550 Asnæs. 

 

Deltagere: John Andersen, Per Frandsen, Benny Kiel, Jan Nielsen, Rene Ritzau 

Fraværende: Anne Sofie Zeuthen, Eric Keinicke 

 

1. Velkommen 

Formand John Andersen bød velkommen til mødet. 

 

2. Grundejerforeningens økonomi - Per Frandsen 

Foreningens økonomi ser fornuftig ud. Det aktuelle forbrug er tæt på det budgetterede. 

Betalingsservice har indført et nyt månedligt gebyr på kr. 150,-. 

 

3. Bom mellem Tjørnehaven/Dådyrvej - Rene Ritzau 

Rene Ritzau har den 1. december 2022 haft et kort opfølgende telefonmøde med Odsherred Kommune. 

Sagen ligger i øjeblikket til godkendelse hos Politiet. 

 

4. Hjemmeside - Rene Ritzau 

Det blev foreslået at tilbyde annoncering på vores hjemmeside. Teknisk er der ingen hindringer for implementering 

af annoncer. 

Bestyrelsen overvejer forslaget. 

 

5. Dræn, grønne områder og veje - Benny Kiel 

Dræn 

Brønd skal flyttes ved Bukkevej/Skovsbovej. Benny Kiel tager kontakt til drænmanden for at få et overslag/tilbud.  

Grønne områder 

Thorsen har endnu ikke tyndet ud/klippet højden på buskads/hæk på Skovsbovej. Benny Kiel rykker Thorsen. 

 



Veje 

Der er flere steder små huller i vejene og det kræver reparation. Af miljømæssige årsager må man ikke længere 

anvende asfalt granulat. Der skal anvendes grov stenmel istedet. 

Grundejerforeningen har tidligere fået 'Bonden' til at rydde Skovsbovej ved kraftigt snefald. Benny tager kontakt til 

'Bonden' for at høre om vi stadig har en aftale. 

 

Træer i 3 meter bælter 

Bestyrelsen har modtaget forskellige tilbud på fældning af poppeltræ i 3 meter bæltet mellem Pumavej og 

Bjørnevej. Bestyrelsen har imidlertid besluttet at lægge fældningen i bero. 

 

Årsagen er, at der er flere store træer der måske skal fældes. Disse står på grundejerforeningens grønne områder, 

især i de bælter, som går fra skoven og ned til Skovsbovej. 

Bestyrelsen ønsker at få et overblik over dette og vil fremlægge problemet på den kommende generalforsamling. 

 

Bestyrelsen ønsker desuden at få overblik over foreningens forsikring - for så vidt angår stormskader m.v.  

John Andersen tager kontakt til Tryg Forsikring. 

 

6. Eventuelt 

Varmepumpen på Skovsbovej 2 er gået i stykker og kan ikke repareres. Bestyrelsen har modtaget tilbud på 

varmeblæsere og godkendt indkøb af ny - til kr. 13.900,- 

 

 

 

 

 

 

Referent: Rene Ritzau 

 

Datoer for de næste møder: 

26. februar 2023 


